
S SEJE OBČINSKEGA KOMITEJA ZKS

Komunisti o svojem delu
V četrtek, 19. fcbruarja s<> člani Občinskcga komileja

ZKS na svoji seji obravnavalt predlog stališč in zaključ-
kov o Informaciji o temeljnih značilnoslih idejnopolitič-
nega stanja v družbi in ZKS ter o prodiranju meščanske
desnice ter dnigih protisocialističnih sil. ki «o jih sprejeli
na eni zadnjih sej komileja.

Iz zaključkov je razvidno, da je bilo v razpravi zaznati
različne odmevc na to informacijo. Tu zapisane problc-
mc so komunisti že spoznali iz pisanja v sredstvih javiiega
obveščanja, zato so bili mnenja, da laka informacija
javnega obveščanja, zato so bili mncnja, da taka informa-
cija ni primerna za oznako s »strogo zaupno«. Komunisti
menijo, da v bazi nimajo toliko moči da bi lahko vplivali
na razrešitev ncsporazumov mcd komunisti v rcpubliških
in v zveznem vodstvu. Za tu naj bi bili zadolžcni prav
komunisti v teh organih Zwza komunistov naj bi na
razne pobudc članstva hitro in učinkovito rcagirala, svoja
stališča naj bi kljub različnim pogledom na koncu poeno-
tila in tako zastopala tudi svoja stališča na posameznih
razpravah. Glcde na lo, da komunisti o marsikaterem
vprašanju razpravljajo. ne glcde na to, koliko poznajo
problc.!], so čluni komilcja pictllagali, da bi r,aj jim
Marksislični cenler pri mestncm ali centralnem komiteju
v obliki razgovorov nudil informacije o pojavih meščan-
ske desnice, jo konkretncjc oprcdelil, pojasnil teorijo
civilne družbe in podobno.

Komunisti so obravnavali tudi gradivo za sejo skupšči-
ne, ki so ga sprejeli z nekatenmi vpraSanji o učinkovitosti
občinske uprave, o strukturi nercšenih vlog. o stanju in
položaju študentov v Študentskcm centru.

O aktivnosti obfinske organizacije ZKS je spregovoril
sekretar Bojan Simonič. Poudaril je, da je bilo pri delu
komitcja pomembno, da so se komunisti pravofiasno
odzvali na problcme, da so se pri svojem delu osredotoči-
li predvsem na družbenoekonomsko področje, ukvarjali
so se s problemi vzgojc in izobraževanja, s položajem
pedagoških delavcev, z stanjem v Študcntskcm centru.

Člani komiteja so razrešili BOJANA SI-
MONIČA funkcije sekretarja ter RAJKA
NAJZERJA funkcije izvršnega sekretarja.

Za sekretarja predsedstva občinskega
komiteja ZKS so izvolili RAJKA NAJ-
ZERJA, za izvršnega sekretarja BOJA-
NA ŠTEMBALA in za člana občinskega
komiteja JANEZA VERDNIKA.

Na scy\ predsedstva in komileja ZKS so se komunisti
lotili problemov v konkretnih sredinah (KIG, IGO, IP-
KO, Iskra Horju!. . .) Nekoliko manj so sc ukvarjali z
boljšimi organizacijami, to pa zato, ker je za njih vedno
zmanjkovalo časa.

Člani občinskega komiteja ZKS so v osnovnc organiza-
cije prenašali iniciativc za boljše delo, spodbujali-izobra-
žcv.Mijc članstv. ža! pa je takih osnovnih orgjnizacij, ki
bi čutile potrebo po tem čedaljc manj.

Člani komiteja so sprejeli tudi okviren program dela
organov občinske organizacije ZKS za obdobje do junija,
ko naj bi se zaključila razprava o delovanju članov in
organizacij ZK v SZDL. ocenili naj bi razpravo o nalogah
komunistov v nadaljncm razvoju vzgoje in izobraževanja.
ocenili varnostnopolitične razmere v občini in samou-
pravno organiziranost združenega dela, ocenili uresniče-
vanje stališč in sklepov v zvezi s prenovo ZK, jzpeljali
idejnopoliiično usposabljanje članstva, obravnavali poro-
čilo o delu komisij in organov občinskega komiteja ZKS.
V razpravi je bilo poudarjeno naj bi večjo skrb v bodoče
namenili tudi delovnaju komunistov v neposredni proiz-
vodnji.
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